
Školská rada při Gymnáziu Otokara Březiny a Střední odborné škole Telč 

 

 

Zápis z jednání školské rady konaného dne 1. listopadu 2022 
 

 

Účast: 

Mgr. Vladimír Brtník (zástupce zřizovatele) - vladimir.brtnik@telc.eu 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz  

Mgr. Hana Hajnová (zástupce zřizovatele) – hajnova.h@kr-vysocina.cz  

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce pedagogického sboru) – krejci@gymnsostelc.cz  

Mgr. Bc. Lenka Procházková (ředitelka školy) – prochazkova@gymnsostelc.cz 

Ing. Markéta Svobodová (zástupce rodičů) – marketa@danovesluzby.com  

Mgr. Vendula Tůmová (zástupce rodičů) – vendatum@seznam.cz 

 

Omluveni: - 

 

Přizvaní hosté: Ing. Ladislav Novák 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení výroční zprávy 

3. Seznámení s rámcovým návrhem rozpočtu školy 

4. Seznámení s přípravou ŠVP  

5. Informace o aktuálním dění ve škole 

6. Diskuse 

7. Závěr  

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

- Přivítání přítomných 

- Seznámení s programem jednání, schválen jednomyslně 

- Schválení zapisovatele – Mgr. Josef Drmota; ověřovatel – Ing. Krejčí 

 

ad 2) 

- ŠR projednala finální podobu Výroční zprávy školy za školní rok 2021/2022. Výroční zpráva 

jim byla poskytnuta s předstihem k prostudování. 

- Poděkování p. Krejčímu za sestavení VZ 

- Ze strany jednotlivých členů ŠR nebyly vzneseny zásadní připomínky k obsahu 

  

Členové ŠR souhlasí jednomyslně s předloženým zněním Výroční zprávy za školní rok 

2021/2022 

 

ad 3) 

Mgr. Procházková: 

- Předložila členům školské rady rámcový návrh rozpočtu na rok 2023, zdůraznila stěžejní 

výdaje a zodpověděla dotazy 

- Plán nákladů a výnosů odeslán zřizovateli ke schválení 

- Oprava luxferové stěny – v roce 2022 bez odezvy ze strany případných zájemců o veřejnou 

zakázku, výzva bude ze strany zřizovatele zopakována s plánem realizace na léto 2023 

- Plánována revitalizace kabinetu matematiky 

- Zohledněn předpokládaný růst cen energií 

 

Členové školské rady berou na vědomí rámcový návrh rozpočtu školy na rok 2023 bez 

připomínek 

 

ad 4)  

Mgr. Procházková, Ing. Novák: 
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- Seznámili členy školské rady s průběhem přípravy a současným stavem ŠVP oboru Předškolní 

a mimoškolní pedagogika a zodpověděli dotazy na dané téma 

- Předjednáno využití externích odborníků pro vybrané předměty 

- Probíhá komunikace s vybranými mateřskými školami, je dohodnuta spolupráce v rámci 

zajištění praxe studentů 

- Uzpůsobení ŠVP možnosti vyučovat společný základ v rámci obou oborů SOŠ 

- ŠVP bude členům ŠR poskytnut v okamžiku definitivního dokončení 

 

Mgr. Drmota: 

- Navrhuje schválení finální podoby ŠVP formou per rollam s tím, že materiál bude členům ŠR 

poskytnut s předstihem k prostudování 

 

Členové školské rady souhlasí se schválením ŠVP oboru Předškolní a mimoškolní pedagogika 

formou per rollam 

 

ad 5)  

Mgr. Procházková: 

- Informovala o: 

o Rekonstrukci střechy nad jídelnou – dokončeno, převzato 

o Realizaci odpočinkových zón pro žáky, intenzívně využíváno studenty  

o Havárii vodovodních rozvodů, výměně podlahy v aule, podhledových desek a ošetření 

stěn - bude řešeno jako pojistná událost 

o Výhledu investic do budoucna – toalety ve staré budově, opravy podlahy 

o Dnu otevřených dveří školy 8.12.2022 

o Plánu akcí na nejbližší období  

o Návštěvách základních škol v rámci propagace nového oboru 

 

ad 6) 

Mgr. Brtník: 

- Nabídl využití reklamních ploch města Telč pro prezentaci nového oboru 

- Dotaz na webové stránky školy – připravuje se nová verze, je ve fázi zpracování 

- V rámci rodičovských schůzek by bylo vhodné předsunout o delší časový úsek schůzi 

zástupců tříd tak, aby se program zvládl do zahájení třídních schůzek 

- Dotaz na výstupy z dotazníkového šetření v oblasti klimatu školy – s výsledky se pracuje 

- Dotaz na účast školy v rámci projektu šablony – škola se projektu zúčastní, momentálně se 

řeší oblasti, v nichž se bude škola angažovat 

Ing. Svobodová: 

- Připomínka směrem k rozšíření nabídky seminářů pro třetí ročníky se zaměřením na 

přírodovědní předměty. Výsledkem by mělo být posílení zájmu studentů o dané obory. 

 

ad 7) 

Mgr. Drmota: 

- Navrhl další plánované jednání školské rady v jarním termínu 2023, případně podle aktuální 

potřeby 

- Poděkoval přítomným za účast 

 

 

Zapsal: Mgr. Drmota 

 

 

 

Ověřil: Ing. Krejčí 


